

STYREMØTE 20.04.2021

TIL STEDE: Hugo, Erik, Dag-Steinar, Mikael, Lars Tore

SAK 1: SIGNATURRETTIGHETER

Signaturrettigheter er i boks.

SAK 2: KLUBBREVISJON

Klubbrevisjon er gjort. Dette ble gjennomført noen dager før 1. april. Ingen avvik å melde.

SAK 3: SEKSJONSMØTE I FORBUNDET

Intet nytt å melde i denne saken. Usikkert i forhold til når og hvordan dette vil bli avholdt.

SAK 4: NØDSKJERMPAKKING

Informasjon om hvor man kan få bistand til å pakke nødsjerm legges ut snarest på sosiale medier og nettside. Ansvar: Erik og Lars Tore.

SAK 5: VÆRSTASJONEN

Mikael tar ansvar for å se på stasjonen og eventuelt hva som må til for å få den opp og gå. Bjori sendte klubben link med informasjon om hvordan klubben kan gå fram for å få midler til utbedring/innkjøp av ny måler.

SAK 6: INSTRUKTØRKURS

Intet nytt å melde.

SAK 7. VÅRSLEPP 2021

Utgår på grunn av Korona

SAK 8. TURER I REGI AV VÅR KLUBB

Jo Runar tar hovedansvar hvis styret melder inn ønske om klubbtur. Han organiserer da i forhold til bestilling av overnatting, etc.

SAK 9. LUFTROMSBOKSER I OG RUNDT VÅRE FLYSTEDER

Det jobbes for tiden med luftromsboksene. Lars G og Lars Tore jobber med dette.

SAK 10: KOMITÉER

Skuterkomité: Erik sjekker om Kjell Inge kan tenke seg å ta ansvar.

Klubbhus: Styret organiserer vårvask etc. Dette vil foregå forut for flyging på Forbord.

SAK 11: INNKJØP AV PREMIER

Dette har blitt avglemt. Tre vinflasker kjøpes inn. Lars Tore har ansvaret.

SAK 12: STATUS SNØSKUTER

Motor er ankommet verksted på Stjørdal. Mekaniker mener at den monteres i løpet av morgendagen (21.04.21). Hugo får melding så snart den er klar for henting. Mikael påtar seg ansvar for å hente skuteren med henger.

SAK 13: WEBKAMERA PÅ KLUBBHUS

Webkamera er oppgradert. Dag-Steinar har gjort jobben.

SAK 14: OPPDATERING AV NETTSIDA IFM KURSGJENNOMFØRING

Nettsida oppdateres jevnlig med progresjon i kurset.

SAK 15: BOM OPP FORBORDSFJELLET

Det settes for tiden opp en automatisk bom opp Forbordsveien. Den skal stå like ved avkjøringa til Kvarving-huset. Klubben er usikker på hvordan vår avtale omkring bruk av veien vil bli etter at denne er satt i gang. Hugo sjekker ut med grunneier.

Normalt skal årsavgiften vi betaler inn (4500 kr pr år) overføres i disse dager. Denne settes på vent fram til eventuell ny avtale er gjennomgått.

SAK 16: SAMORDNET SØKNAD OG RAPPORTERING

Sendes inn via Minldrett for eventuell momstilbakebetaling, etc. Dag-Steinar ordner dette.

SAK 17: KLUBBENS TANDEMVINGE

Tandemvingen er oppspist av mus. Det må sjekkes ut om innboforsikringa til klubben dekker dette. Hugo ringer forsikringsselskapet (Gjensidige) for å sjekke om dette dekkes.

SAK 18: DATO FOR NESTE STYREMØTE

Neste møte er satt til 25. mai klokka 2030.

Referent: Lars Tore Strand